为因应新产品拓展所需,东莞市鸿恒电子科技有限公司(以下简称"本公司") 拟定对以下新产品项目公开招募投资人/合伙人 1~2 位(合计加总不超过 3 位)。

投資合伙人,可以是个人(年满18周岁的公民),也可以是实体公司,国籍及居住地或公司所在地不限。

本次招募旨在为特定项目招募投资伙伴,不涉及个人或其各自公司的独立运营。

1. (新产品)项目名称:

神兽薛定谔的猫,

自动感应循环过滤流动水饮水器

Mythical Animal Schr o dinger's cat,

an automatic induction circulation fltration flowing water dispenser.

2. 项目进程、状态:

至2025年5月9日、本公司业已完成以下事项:

- 1)产品立项的前期调研包括市场前景评估、产品差异化分析。
- 2)产品构造、构建之设计(外观、3D图等),功能(自动感应控制单元等)测试 (O
- 3) 专利申请《两项, Patent number (专利号)202520789616.5, 202530230177.X)。

3. 产品主要内容描述:

参观公司网页: www.coils-hhd.com > 电子器件, 机电产品(含专利, 授权代理) > 电子商品

4. 产品成本、售价:

*该项内容及相关数据等, 暂不适合公开批露。

5. 投資/合作 招募、拟定的目标或愿景:

- 产品开模(包括产品组件、控制单元、包装)及首批样品成品这一阶段,预估费用 CNY15~20 万 (当前概算)
- 2) 产品营销包括营销网络搭建(如有需要),该项费用视营销模式另作估算。
- 3) 市場区分 VS 营销目标/愿景:
- *国内(中国内地)市場,数量份额30~40%。销售额份额21%~29%(数量及销售金额,暂不适合公开批露),
- *海外市場,数量份額 60~70%、销售额缴额 71%~79%(数量及销售金额,暂不适合公开批露)。
- 4)投資/合作所涉事項及投資合伙人权益(包括进/出条例等),受合约保障,具体内容由双方或多方拟定。

6. 联系窗口 (联系人、邮箱、电话或手机号):

何国高 David G.G. He

david@coils-hhd.com

Electronic Technology Co.

(86) 180 028 89 30 8, (852) 648 85 286

NHd 河恒达 www.coils-hhd.com

Mail: sales@coils-hhd.com rd@coils-hhd.com Mob.: (86)18002889308 (852)64885386 Tel./Fax.: (86)769-86292009

CO., Tro

In order to meet the needs of expanding new products, Dongguan Hongheng Electronic Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as "the Company") plans to publicly recruit 1 or 2 investors/partners (totaling no more than 3) for the following new product projects:

Investment partners can be individuals (citizens over the age of 18) or physical companies, with no restrictions on nationality, residence, or company location.

This recruitment is aimed at recruiting investment partners for specific project(s) and does not involve the independent operation of individuals or their respective companies.

1. (New Product) Project Name,

Mythical Animal Schr o dinger's cat,

an automatic induction circulation flowing water dispenser.

2.Project progress and status,

As of May 9, 2025, The company has completed the following tasks,

- 1) Preliminary research for the establishment of new product includes market outlook assessment and product differentiation analysis.
- 2) Product construction, design of construction (appearance, 3D, etc.), functional testing (electrical function, automatic induction control UNIT, etc.).
- Patent applications (Patent number 202520789616.5, 202530230177. X).

3.Main content and description about product,

Refer to website, www.coils-hhd.com >> Electron devices, electromechanical products (Patent, Authorized agent) >> Electronic goods.

4. Product cost and selling price,

刊his content and concerned data are not suitable for public disclosure at the moment.

Investment/cooperation recruitment, formulated goals or visions,

- 1) The estimated cost for the stage of product mold developing (including product components, control units, packaging) and the production of the first batch of sample products is CNY 150 to 200 thousands (current estimate).
- Product marketing includes building a marketing network (if necessary), and this cost will be estimated separately depending on the marketing model discussed and fixed.
- Market differentiation vs. marketing objectives/vision,
- *Domestic market (China mainland), with a quantity share of 30 to 40% and a sales amount share of 21% to 29% (The specific quantity and amount are not suitable for public disclosure at the moment),
- *Overseas market, with a quantity share of 60 to 70% and a sales amount share of 71 to 79% (The specific quantity and amount are not suitable for public disclosure at the moment).
- 4) The matters related to investment/cooperation and the equity of investment partners (including entry/exit regulations, etc.) are protected by contracts, and the specific content—will be jointly formulated.

6.Contact window (contact person, email, Tel. or Mob. number),

何国高 David G.G. He david@coils-hhd.com

Electronic Technology co., Ltc

(86)18002889308. (852)64885286



Page 2/2